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Betreft: Schriftelijke vragen van SAB inzake omvallen boom op Titanenhof door storm Louis. 

 
Geacht college, 

 
Door de storm Louis is aan de Titanenhof een boom omgevallen op een woning. 
Volgens de bewoner was er al eerder geklaagd over de toestand van de boom en zijn hierover al 
meerdere meldingen gedaan. 
 
De fractie van SAB heeft hierover enkele vragen: 

1. Zijn de meldingen over deze boom geregistreerd en zo ja, is er een inspectie 
uitgevoerd? 

2. Om de hoeveel jaar is er een inspectie inzake de toestand van de bomen? 
3. De bewoners zijn tijdelijk ergens anders ondergebracht. Op wie zijn kosten gebeurt dit? 
4. Wanneer worden snoeiwerkzaamheden uitgevoerd? 
5. We vernamen dat er meerdere klachten zijn gekomen over scheefstaande bomen of 

over bomen waarmee men problemen verwacht, wat is er gebeurd met deze 
meldingen? 

6. Een woordvoerder van de gemeente geeft aan dat er nooit aanleiding is geweest voor  
onderzoek naar de toestand van de omgewaaide boom. Deze werd in 2020 
gecontroleerd en na deze controle zijn er ter plekke 2 bomen verwijdert. Op welke 
manier en volgens welke keuringseisen werden deze bomen gekeurd en/of onderzocht 
en waarom werd deze boom niet verwijdert? 

7. Is men voornemens om de controles van oudere bomen op gevaarlijke plekken te 
intensiveren en indien nodig jaarlijks een snoeibeurt te geven? 

8. Is de gemeente, door de klimaatverandering, voornemens om bij vervanging van 
bomen of bij plaatsing nieuwe bomen andere soorten bomen (zoals cipresbomen) te 
plaatsen?  

 
Met vriendelijke groet, 
 

Wim Schulpen 

Jos Gorren 

Sociaal Actieve Burgerpartij 

 

 


